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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
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The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 

 

更正 

 

關於2012年10月26日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“註冊商標的貨品／服務說明重新分類”，第2-3頁，有關註冊編號 199406968 的

記項應不予理會。 

 

關於2013年2月22日公布的香港知識產權公報： 

 

分項“註冊商標的貨品／服務說明重新分類”，第3頁，有關註冊編號 200009659AA 在

第28類的建議的新貨品說明應為“playing cards; all included in Class 28.”。 

 

 

 

ERRATA 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 26 

October, 2012: 

 

Under the section “Reclassification of Specification of Goods or Services 

of Registered Trade Mark(s)” , on pages 2-3, the entries in relation to 

Trade Mark No. 199406968 should be disregarded. 

 

In relation to the Hong Kong Intellectual Property Journal published on 22 

February, 2013: 

 

Under the section “Reclassification of Specification of Goods or Services 

of Registered Trade Mark(s)”, on page 3, the proposed new specification of 

goods in Class 28 of Trade Mark No. 200009659AA should read “playing cards; 

all included in Class 28.”. 

 

 


